
PROTOKOLL vid. sammanträde i Djurgårdens 
IF:s överstyrelse på Stadion den 29/8/55

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 1.
Sammanträdet öppnades av ordföranden.

§ 2.
Föredrogs protokoll av den 29/8, vilket godkändes i föreliggande 

skick. Protokoll av den 13/9 med ÖS och samma dag med ÖS i förening med 
sektionsstyrelsen i fotboll godkändes likaså utan erinringar.

§ 3.
Upptogs till diskussion och beslut vissa anslagsfrågor från sek

tionerna.
Till bandyn beslöts medge ett anslag på kr. 6.000:- och rätt för 

sektionen att för egen del behålla beräknade inkomster av kr. 700:-
Curlings begäran att utan anslag få reda sig själv godkändes. 
Damsektionen fick kr. 300:- att röra sig med.
Bordtennis beviljades i enlighet med eget förslag kr. 4.940:- 
Orientering beviljades i ett för allt (inclusive utrustningsarbeten 
för sportstuga kr. 1.000:-
Brottningssektionens anslagsäskande bordlades för utredning och kom
plettering.

§ 4.
Sedan Eckerbrant anhållit om befrielse från uppdraget som kontaktman 

med bandysektionen och detta beviljats, utsågs Liliequist som ersättare.
§ 5.

Meddelades att bordtennissektionens årsmöte äger rum 26/9 på Stadion. 
§ 6.

Rapporterade Norén att Stockholms sju mera betydande boxnings-
klubbar, däribland Djurgården, ingått en Överenskommelse att ekonomiskt 
arrangera samtliga säsongens tävlingar i gemensam regi och att Djurgården 
med Årsta som partner står som arrangör den 28/10/55. Ett ev. underskott 
på säsongens tävlingar delas lika på de sju klubbarna och sammalunda med ett 
ev, överskott. Frågan om boxningssektionens behörighet att träffa dylik 
överenskommelse utan godkännande av ÖS diskuterades för att i lämpligt sam
manhang upptas med sektionsstyrelsen.

§ 7.
Sedan från bandystyrelsen ordf. Gösta Hedlund och kassör Gösta Keyser 

infunnit sig orienterades de om beslutet om anslag enl. § 3. En längre dis
kussion utspann sig om möjligheterna för sektionen att genomföra säsongen 
med det på detta sätt med ungefär hälften nedskurna anslaget. Hedlund/Keyser 
godkände i princip nedprutningen men utbad sig att få återkomma med önskemål 
om tilläggsanslag därest av särskilda anledningar större medelsbehov skulle 
bli nödvändiga. Närmast avsågs härmed en möjlighet att förstärka A-laget.

§ 8.
Uppdrog ordföranden åt resp. kontaktmän att med resp. sektioner gå 

igenom säsongplaneringen, önskemål etc.
§ 9.

Beordrades sekreteraren att på Eckerbrants förslag från sektionerna 
infordra namn- och adressuppgifter jämte födelsedata på så många medlemmar 
som resp. sektioner hade dylika kompletta uppgifter om.

§ 10.
Beslöts ge sekreteraren tillstånd att för användning i föreningens 

tjänst inköpa 1 ex. av Stockholms adresskalender.
§ 11.

Avslutade ordföranden dagens sammanträde.


